

## Candidate Profile –Principal

Ying Zhang 张颖

以下是我的简历:

- 首都医科大学临床专业本科
- University of Illinois at Chicago, Master of Public Health focusing on Biostatistics
- 职业：现在在一家药厂做研究工作
- 普林斯堡居民，HXPCS成员

我从2014年进入中文学校学习，我从2019-2020学年开始通过选举为学校服务，任董事会董事。随后担任中文学校代理校长。

我将搭档现任副校长姚懿轮，竞选下一任校长一职，我的竞选理念是：

- 1.学校需要家长，老师和校务人员的共同努力, 建立良好沟通非常关键
- 2.确保教学质量是重点
- 3.校务人员需要服务老师和家长

如果您认可我的竞选理念 请通上您宝贵的一票给我和姚懿轮副校长

张颖

I am a PCS member since fall of 2014. I started to serve as HXPCS Board of Trustees in 2019-2020 school Year through election, and serve as Acting Principal during the same school year.

My goals as your Principal are listed below:

1. Good communication among parents, teachers and administration staff is essential.
2. Improve quality of education is critical.
3. Administration staff need to serve both teachers and parents/general members.

If you agree with what I listed above, please vote for me for the Principal of HXPCS.

Thank you!

Ying Zhang